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Les qüestions de país s'haurien de tractar als plens municipals? 

La tertúlia arrenca a poques hores del ple ordinari amb un
ordre del dia que porta, entre d'altres, quatre mocions dels
grups municipals i una d'institucional. Aquest dilluns, Junts
per Sant Cugat eleva a la sessió la no criminalització de
l'independentisme, mentre que Cs se centra en la condemna
de la violència i el terrorisme en democràcia. Ha de dedicar el
ple temps a qüestions de país? O al contrari, s'han de centrar
esforços en els problemes de Sant Cugat? Els tertulians també
han opinat sobre l'acord de l'Ajuntament amb l'AMB per
aplicar un càlcul a la baixa del tribut metropolità. Tot plegat
s'ha debatut amb l'economista i professora Lourdes Dalmau,
el senador d'ERC Bernat Picornell, l'artista Lluís Ribas i el
Director de Projectes i Àmbit Institucional de l’Ateneu, Toni
Ramon. 

Què han dit els tertulians? Lourdes Dalmau, economista i professora'A l'Ajuntament s'haurien de restringir i
només gestionar temes locals, que falta li fa a Sant Cugat'.

Bernat Picornell, senador d’ERC'Hi ha moltíssimes persones de Sant Cugat que agafen els ferrocarrils per anar
a Barcelona o voltants i que aquest canvi els beneficia molt'.

 Lluís Ribas, artista 'Jo crec que s'ha buscat el moment perfecte per fer la tempesta perfecta. Després de la
sentència, eleccions: s'ha aconseguit trobat un clima de màxima tensió'.

 Toni Ramon, director de Projectes i Àmbit Institucional de l’Ateneu 'L'impost respondrà a les possibilitats de
cadascú i abaratir el cost per anar a Barcelona és impulsar el transport públic. No hi veig cap mal'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/sons/145918.html
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